

# CHATS offers Halal Meals from Apetito

## FROZEN MEAL SERVICE

Agency: \_\_\_\_\_

For Delivery Week: \_\_\_\_\_

Name: \_\_\_\_\_

Route  
(Agency use only)

We are delighted to offer our new range of six individual complete meals, thoughtfully designed by our world-renowned Chef, Marc Miron. These new meals blend the finest ingredients with careful preparation, offering a symphony of satisfying and memorable flavors. Chef Miron's expertise shines through in every bite, ensuring a dining experience that is truly exceptional.

These meals are also Halal, ensuring they are suitable for those following Halal dietary guidelines. Each meal is prepared with care in our ISNA (Islamic Society of North America) certified facility, guaranteeing the highest standards of quality.

12022__Chicken Biryani	LF
12025__Lemon and Herb Chicken Souvlaki	LF LS
12023__Beef Curry	LF
12029__White Fish With Spiced Rice	LF
12191__Vegetarian Dhal	LF V
12028__Chana Masala	LF

*All items detailed in this brochure are subject to availability and may change periodically.*

*To order Special Diet, Purée, and Minced meals, please contact your local Community Meals agency for an order form.*

<b>NAS</b>	<b>No Added Sugar</b>
<b>LF</b>	<b>Low Fat</b>
<b>LS</b>	<b>Low Sodium</b>
<b>GF</b>	<b>Gluten-Free</b>
<b>V</b>	<b>Vegetarian</b>
<b>W</b>	<b>Vegan</b>

## SERVICE DE REPAS SURGELÉS

Agence: \_\_\_\_\_

Pour la semaine de livraison: \_\_\_\_\_

Nom: \_\_\_\_\_

Route  
(Agency use only)

Nous sommes ravis de vous offrir notre nouvelle gamme de six repas complets individuels, soigneusement conçus par notre chef de renommée mondiale, Marc Miron. Ces nouveaux repas allient les meilleurs ingrédients à une préparation minutieuse, offrant une symphonie de saveurs satisfaisantes et mémorables. L'expertise du Chef Miron se reflète dans chaque bouchée, garantissant une expérience culinaire vraiment exceptionnelle.

Ces repas sont également Halal, ce qui assure qu'ils conviennent à ceux qui suivent les directives alimentaires Halal. Chaque repas est préparé avec soin dans notre établissement certifié par l'ISNA (Société Islamique d'Amérique du Nord), garantissant les normes de qualité les plus élevées.

12022__Poulet Biryani	FG
12025__Poulet Citron et Herbes	FG FS
12023__Cari de Boeuf	FG
12029__Poisson avec Riz aux Épices	FG
12191__Végétarien Dhal	FG V
12028__Chana Masala	FG

*Tous les produits détaillés dans cette brochure sont sous réserve de disponibilité et peuvent changer périodiquement.*

*Pour commander des repas pour régimes spéciaux, purées et hachés, veuillez contacter votre agence locale des Repas Communautaires pour obtenir un formulaire de commande.*

<b>SSA</b>	<b>Sans Sucre Ajouté</b>
<b>FG</b>	<b>Faible en Gras</b>
<b>FS</b>	<b>Faible en Sodium</b>
<b>SG</b>	<b>Sans Gluten</b>
<b>V</b>	<b>Végétarien</b>
<b>W</b>	<b>Végétalien</b>